
Protokół Nr 157
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 14 czerwca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1330. Posiedzenie otworzył Z-ca
Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski ,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2021 rok.
3. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wdrożył

obecnych w omawiany temat. Poinformował, że w związku ze złożeniem

wniosku w ramach naboru uzupełniającego na realizację zadania związanego

z uzyskaniem dofinansowania na uruchomienie transportu lokalnego konieczne
jest dostarczenie oświadczenia o zabezpieczeniu środków na wkład własny
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w realizację projektu. Poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt

uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021
rok. Zaproponowała przeniesienie środków z zadania - holowanie pojazdów na
zadanie - lokalny transport zbiorowy w kwocie przewidzianej na wkład własny

t.j. 25 000 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 52/2021 w przedmiotowej
sprawie,

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1355 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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